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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte:   Ekstraordinært Styremøte    11.02.2021 

Sted:  Teams 

  

E   Tilstede                 Birger Tvedt (BT)        

                                Bente Fjellestad            (BF) 

     Gun-Elise Gustafsson  (GEG) 

     Idar Kristoffersen (IK)  

     Jan-Wiggo Mjøllner     (JWM) 

Ikke tilstede:        Nils Oscar Skjærli 

  954 23 311 

  924 24 012 

  901 67 031 

  958 89 766 

  977 77 984  

birger@uve.no 

bef@tet.no 

gun-elise.gustafsson@outlook.com 

idar.kristoffersen@lyse.net 

janwim@online.no 

 

 

Referat sendes:    - Møtedeltakerne 

   - Ljoslandinfo.no 
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Behandlet 

Erik Eriksen invitert til møtet for å bidra med gode råd. 

 

Brøyteavtale 

Det ble oppsummert etter demonstrasjon av Hyttesystemer.no sin 

brøyteapp. Enighet om at dette kan være en ressursbesparende og 

effektiv løsning som må diskuteres med potensielle kontraktører. 

Internt notat til bruk for ny kontrakt diskuteres og justeres. 

Hyttesystemer tilbyr gratis demo ut denne brøytesesongen om vi er 

interessert. Vurder å ta dette opp med nåværende kontraktør. 

 

Løypeavtale 

Gun-Elise orienterte om forslag til ny brøyteavtale. Enighet om at man 

kan redusere litt på kvaliteten ved f.eks ikke å ha nypreparerte løyper 

søndag. Frigjorte midler brukes på en forlenget sesong som følge av 

bedre tilrettelagt underlag i nærløyper og også vurdere mer kjøring i 

ukedager da stadig flere oppholder seg uken igjennom på hytta. Stor 

enighet om at det er løypekjører som må vurdere forholdene for å 

opprettholde kvaliteten. 

Skisenteret ønsker å hente erfaringer fra skisesongen 20/21 for å 
gjøre videre beregninger av den faktiske timeprisen for 
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løypekjøring.  Det er derfor utarbeidet et forslag til tillegg til 
kontrakten som bare skal gjelde for inneværende sesong. Styret 
ønsker at både timepris og maksimal totalpris for sesongen  skal 
spesifiseres i kontrakten.  Gun-Elise oppdaterer og oversender forslag 
til kontraktstillegget til styreleder i Skisenteret.  Ny og  langsiktig 
kontrakt utarbeides høsten 2021 i samarbeid mellom Skisenteret og 
LVV. 
 

 

 

EVENTUELT 

Fisking på Ljosland 

Erik Eriksen har tatt initiativ til å legge forholdene bedre til rette for 

fisking på Ljosland, noe som vil være et viktig tilbud til brukere av 

Ljosland. Det jobbes for å utvikle et samarbeid med grunneiere 

gjennom Åseral Fiskadministrasjon og velforeningen. Samtidig bør 

fisketomme vann kartlegges og om utsetting av fisk i disse vannene 

kan være et alternativ. Velforeningen inviterer engasjerte hytte-eiere 

til å jobbe videre med dette. Idar tar tak i dette. 

 

Fiber til Ljosland 

Det kommer fra tid til annen innspill på sosiale medier om ønske om 

fiber til hyttefeltet på Ljosland. Det reises i denne forbindelse 

spørsmål ved styret sin innsats i dette spørsmålet. Jan-Wiggo 

utarbeider et info-skriv om dette for publisering på Facebook-siden 

«Ljosland 1041- folk med.....» og Ljoslandinfo.no 
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